
Protokół 43/2023 
z posiedzenia Komisji Gospodarki,

które odbyło się 16 lutego 2023 r. w trybie stacjonarnym

Posiedzenie prowadził przewodniczący Komisji Gospodarki Jan Szynalski. Przewodniczący
Komisji po stwierdzeniu kworum otworzył obrady (lista obecności stanowi załącznik nr 1 do
protokołu).
(Nieobecni usprawiedliwieni – Laszczyński Łukasz, Śliwińska – Łokaj Joanna)

Przewodniczący poinformował, że wszyscy członkowie Komisji otrzymali porządek obrad.

Porządek obrad:

1. Przyjęcie porządku obrad.
2. Przyjęcie protokołu poprzedniego posiedzenia Komisji.
3. Analiza dotycząca przebiegu realizacji zadań: „Przebudowa budynku dawnego Teatru

Letniego  w  Legnicy  dla  potrzeb  adaptacji  obiektu  na  Centrum  Kultury,  Nauki
i Edukacji Witelona” oraz „Rewitalizacja i Zagospodarowanie Placu Słowiańskiego
wraz z rozbudową ulic przyległych”.

4. Zaopiniowanie materiałów sesyjnych.
5. Omówienie korespondencji.
6. Sprawy różne.

Komisja przyjęła zaproponowany porządek przez aklamację.

AD. 2 PRZYJĘCIE PROTOKOŁU Z POPRZEDNIEGO POSIEDZENIA KOMISJI

Radni nie wnieśli uwag do protokołu.

Komisja przyjęła protokół przez aklamację.

AD.3 OMÓWIENIE ANALIZY DOTYCZĄCEJ PRZEBIEGU REALIZACJI ZADAŃ:
„PRZEBUDOWA BUDYNKU DAWNEGO TEATRU LETNIEGO W LEGNICY DLA
POTRZEB  ADAPTACJI  OBIEKTU  NA  CENTRUM  KULTURY,  NAUKI
I EDUKACJI WITELONA” ORAZ „REWITALIZACJA I ZAGOSPODAROWANIE
PLACU  SŁOWIAŃSKIEGO  WRAZ  Z  ROZBUDOWĄ  ULIC  PRZYLEGŁYCH”  -
pismo  Zastępcy  Prezydenta  Miasta  Jadwigi  Zienkiewicz  z  dnia  31  stycznia  2023  r.  
Nr IM.0053.02.2023.II.

Pani Jadwiga Zienkiewicz, Zastępca Prezydenta, omówiła przedstawiony materiał.

Radny Ignacy Bochenek zwrócił uwagę, że po zsumowaniu liczb w tabelach są rozbieżności
w  podanych  kwotach.  Poprosił  o  przygotowanie  szczegółowej  tabeli  wydatkowania
i  realizacji  budowy Centrum Witelona  i  zobowiązał  Wydział  Inwestycji  o  przygotowanie
zestawienia na piśmie.

Radny  Ignacy  Bochenek  zapytał  dlaczego  koszty  przygotowania  inwestycji  przebudowy
Placu Słowiańskiego są 2 razy większe niż koszty dla Centrum Witelona.
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Pani Irena Rewera, dyrektor Wydziału Inwestycji Miejskich odpowiedziała, że miały na to
wpływ między innymi badania archeologiczne.

Radny  Ignacy  Bochenek  zapytał  czy  w  ramach  tej  inwestycji  przebudowane  zostanie
skrzyżowanie ul. Powstańców Śląskich z ul. Mickiewicza.

Pani  Jadwiga  Zienkiewicz,  Zastępca  Prezydenta  Miasta,  odpowiedziała,  że  remontowany
będzie cały odcinek drogi aż do restauracji Parnasik, łącznie z chodnikiem.

Radny Jan Szynalski zapytał, czy remontowane będzie podwórko Urzędu Miasta.

Pani Jadwiga Zienkiewicz odpowiedziała, że było to w planach, ale nie ma na to funduszy.
Wymieniony został ciąg wodociągowy i to koniec prac na dziedzińcu Urzędu.

Komisja przyjęła Analizę do akceptującej wiadomości.

AD. 4 ZAOPINIOWANIE MATERIAŁÓW SESYJNYCH

• Sprawozdanie  z  działalności  Miejskiego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej
w Legnicy w 2022 roku (LIII/1)

Sprawozdanie otrzymali wszyscy radni.

Radny Ignacy Bochenek zapytał czy miasto otrzymuje od państwa rekompensatę za pomoc
uchodźcom.

Pan  Krzysztof  Duszkiewicz,  Zastępca  Prezydenta  Miasta,  odpowiedział,  że  wojewoda
przekazuje refundację kosztów.

Radny  Ignacy  Bochenek  zapytał  jak  wygląda  usamodzielnianie  się  wychowanków Domu
Dziecka.

Pan  Jerzy  Konopski,  Dyrektor  Miejskiego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  w  Legnicy,
odpowiedział,  że  MOPS zabezpiecza  w budżecie  środki  na  usamodzielnienie  się,  ale  jest
problem  z  zapewnianiem  wychowankom  mieszkań.  Dostępne  są  dla  nich  mieszkania
treningowe oraz wsparcie psychologiczne i programy usamodzielniania się.

Pan Ignacy Bochenek zapytał co to są świadczenia wychowawcze w kwocie 40 mln złotych.

Pan  Jerzy  Konopski  odpowiedział,  że  jest  to  świadczenie  500+  finansowane  całkowicie
z budżetu państwa.

Komisja przyjęła Sprawozdanie do akceptującej wiadomości.
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• Projekt  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  ustalenia  stawki  za  
1  km  przebiegu  pojazdu,  uwzględnianej  przy  obliczaniu  zwrotu  rodzicom  kosztów
przewozu dzieci, młodzieży i uczniów oraz rodziców (druk 1/LIII)

Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. Uwag nie zgłoszono.
Prowadzący poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Głosami:  za  –  5,  przeciw  –  0,  wstrzymało  się  –  0,  Komisja  przyjęła  projekt  uchwały
zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu, uwzględnianej
przy  obliczaniu  zwrotu  rodzicom  kosztów  przewozu  dzieci,  młodzieży
i uczniów oraz rodziców.

•  Projekt  uchwały  w sprawie  wyrażenia  zgody na najem lokalu użytkowego na czas
nieoznaczony w drodze bezprzetargowej  (druk 2/LIII)

Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. Uwag nie zgłoszono.
Prowadzący poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrzymało się – 0, głosy nieoddane – 1, Komisja przyjęła
projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  najem  lokalu  użytkowego  na  czas
nieoznaczony w drodze bezprzetargowej. 

• Projekt uchwały w sprawie powołania Młodzieżowej Rady Miejskiej Legnicy i nadania
jej statutu (druk 3/LIII)

Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. Uwag nie zgłoszono.
Prowadzący poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Głosami:  za  –  5,  przeciw  –  0,  wstrzymało  się  –  0,  Komisja  w  sprawie  powołania
Młodzieżowej Rady Miejskiej Legnicy i nadania jej statutu.

•  Projekt  uchwały  zmieniającej  uchwałę  Nr  XXII/114/91  Rady  Miejskiej  w  Legnicy
z dnia 5 lipca 1991 r. w sprawie zmian nazw ulic i placów na obszarze miasta Legnicy
(druk 4/LIII).

Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. Uwag nie zgłoszono.
Prowadzący poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrzymało się – 0, głosy nieoddane – 1,  Komisja przyjęła
projekt  uchwały  zmieniającej  uchwałę  Nr  XXII/114/91  Rady  Miejskiej  w  Legnicy
z dnia 5 lipca 1991 r. w sprawie zmian nazw ulic i placów na obszarze miasta Legnicy. 

• Projekt uchwały  w sprawie nadania nazw ulicom na obszarze miasta Legnicy  (druk
5/LIII).
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Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. Uwag nie zgłoszono.

Prowadzący poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Głosami:  za  –  5,  przeciw  –  0,  wstrzymało  się  –  0,  Komisja  przyjęła  projekt  uchwały
w sprawie nazw ulicom na obszarze miasta Legnicy.

AD. 5 OMÓWIENIE KORESPONDENCJI

Brak korespondencji.

AD. 9 SPRAWY RÓŻNE

Brak spraw różnych.

Porządek obrad został wyczerpany.

Przewodniczący  Komisji  podziękował  radnym  oraz  zaproszonym  gościom  za  udział
w posiedzeniu i zakończył obrady Komisji.

Protokół sporządziła:
Marta Kowalczyk

Przewodniczący                    
Komisji Gospodarki                     

Jan Szynalski                         
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